

## OEM墨水（墨盒墨水，连供墨水）

产品名称	OEM墨水（墨盒墨水，连供墨水）
公司名称	珠海浩彩数码科技有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:凌峰 型号:ABTD005 填充性:不可以
公司地址	中国 广东 珠海市 南屏科技工业园屏西七路五号A栋5F
联系电话	86 0756 8911719 18933201850

## 产品详情

品牌	凌峰	型号	ABTD005
填充性	不可以	适用机型	喷墨打印机
适用品牌型号	epson	颜色	B/C/M/Y/LC/LM

### 公司简介：

珠海浩彩数码科技有限公司是一家专业从事喷墨打印墨水，自主研发、生产及销售于一体的精细化工高科技企业，其产品涵盖桌面打印机墨水，宽行喷绘墨水，颜料墨水，热转印墨水，轻弱溶剂墨水，喷码机墨水。工厂位于珠海市南屏高新科技园区，拥有大面积的厂房、先进的生产设备，一流的办公环境及行业内领先的研发团队。

珠海浩彩数码科技有限公司成立于2005年8月；自成立以来，公司不断引进的研发、测试、生产、技术和管理模式，丰富的人力资源投入使拥有一批经验丰富，技术严谨对化学、化工、机械、物理、电子等项目的科技专家，形成一支专注于喷墨技术的研制开发，工艺生产，专业销售服务的团队！

公司多年来，一直遵循自主开发，严格测试，专业服务；并一直将公司产品以研发生产“高品质墨水”为导向,全心致力于为不同需求的消费者提供专业的喷墨墨水解决方案。墨水种类齐全：桌面打印机墨水，宽行喷绘墨水，颜料墨水，热转印墨水，轻弱溶剂墨水，喷码机墨水；其适用于epson、canon、hp、brother、lexmark、roland、minmki、mutoh、等品牌的全系列打印机.其产品已广受美洲、欧洲、亚洲等地区的广泛的客户肯定与使用；在中国地区亦有多家知名的兼容墨盒、连续供墨厂，大幅面输出厂家使用，同时公司自主研发的颜料墨水，宽行喷绘墨水，热转印墨水（数码印花墨水），轻弱溶剂墨水，喷码机墨水等系列特殊墨水都获得客户的认可和使用，其产品流动性好，不堵喷头，完美的匹配与原厂打印机，在国内外市场处于主导领先地位。

浩彩数码彩数码科技在，研发、生产、测试等一系列环节皆遵循iso9001质量管理体系流程，并于2006年1

0月获得iso9001质量管理体系的认证；公司的产品生产是在10万级无尘环境车间内进行自动化生产，产品都经过亚纳米级滤芯过滤，严格确保产品品质；其产品测试采用美国的x-rite分光仪和色谱仪，黏度计、电子显微镜、电导度仪、酸碱测定仪、日本的表面张力仪及多达数百台多部各式原厂打印机及写真机和绘图仪，其严格测试及检验确给产品质量的保证；积极向上的市场销售团队客户提供最新的资讯，充分配合客户需求，为了满足不同客户的不同需求，快速给客户优质的产品与服务，致力于为客户提供高品质的、优质经济的、绿色环保的喷墨墨水！

欢迎各位咨询购买！msn:acecolor@hotmail.com

qq:1063685138;tel:0756-8911715;fax:0756-8911716

阿里巴巴旺铺：www.acecolor.net.cn

about:

ace color digital technology co., ltd. zhuhai is a professional inkjet printing ink, independent research and development, production and sales of fine chemical technology company, its products include desktop printer ink, inkjet ink, line width, pigment ink, sublimation ink, light low solvent ink, inkjet printer ink. high-tech factory in zhuhai nanping science and technology park, has a large workshop, advanced production equipment, first-class office environment and industry-leading r & d team. ace color digital technology co., ltd. zhuhai was established in august 2005; since its inception, the company has introduced r & d, testing, production, technology and management mode, abundant human resources into making a group of experienced technical rigorous chemical, chemical, mechanical, physics, electronics and other items of technology experts to form an ink-jet technology to focus on research and development, process manufacturing, professional sales and service team! over the years the company has been developed to follow strict testing, professional services; and has been the company"s product research and development production of "high quality ink"-oriented, fully committed for the different needs of consumers, professionals in the inkjet ink solutions.full range of ink: desktop printer ink, inkjet ink, line width, pigment ink, sublimation ink, light low solvent ink, inkjet printer ink; it applies to epson, canon, hp, brother, lexmark, roland, minmki, mutoh , a full range of printer brands. its products have been well received by the americas, europe, asia and other regions of the wide range of customer recognition and use; in several well-known in china also compatible cartridges, ciss factory, manufacturers use large format output the same time, the company independently developed pigment ink, printing ink line width, thermal transfer ink (digital printing ink), light weak solvent ink, inkjet printer ink, special ink series are given customer acceptance and use of mobility of their products well, do not plug nozzles, the perfect match with the original printer, at home and abroad is the leading foreign market leading position. ace color digital technology co., ltd. zhuhairesearch and development, production, testing and a series of links are iso9001 quality management system processes to follow, and in october 2006 received iso9001 quality management system certification; the company"s production is clean in 100 000 environmental workshop for automation of production, products are filtered through the sub-nanometer filter and strictly to ensure product quality; their products tested by the united states, x-rite spectrometer and chromatography, viscosity meter, electron microscopy, conductivity meter, ph determinationinstrument, the surface tension of japan up to hundreds of devices and multiple kinds of factory machines and printers and photo plotter and its rigorous testing and inspection to ensure product quality assurance; positive marketing team provides the latest information fully meet customer demand, to meet the different needs of different customers quickly to customers with quality products and services, is committed to providing customers with high quality, high-quality economy, green ink-jet ink!welcome to buy them!

msn:acecolor@hotmail.comqq:1063685138; tel : 0756-8911715alibaba.cn shop:www.acecolor.net.cn